
Zápisnica zo zasadnutia Komisie mediálnej zo dňa 26.10. 2023 
 
Prítomní členovia komisie: Juraj Štekláč, Pavol Jančovič, Maroš Repík 
Online: Petra Ázacis, Anka Hnátová  
Neprítomní (ospravedlnení): Mikuláš Sliacky, Lukáš Jurko  
Tajomník: Lucia Marcinátová 
Hostia: -  
 
Návrh programu 
0. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania. 
1. Dúbravské noviny – pripravované číslo. 
2. Videotvorba a sociálne siete mestskej časti za október 
3. Rôzne 
 
K bodu 0.: 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne 
schválený. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu  1.: Dúbravské noviny 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Ocenili servisné 
spracovanie a poradcu pre seniorov a tematizovanie čísla v rámci októbra – mesiaca úcty 
k starším. „Páčia sa mi konkrétne rady a upozornenia, napríklad na podvodníkov,“ 
komentovala Petra Ázacis. „Je potrebné na to opakovane upozorňovať, aby boli seniori 
ostražití,“ dodala Anka Hnátová. 
Šéfredaktorka informovala o zistení, že doterajší redaktor športu Jozef Petrovský pozastavil 
spoluprácu s DN a prestal písať články na športové strany. Šport do aktuálneho čísla aj 
s pomocou externistu pripravila. 
Členovia komisie hodnotili zmenu na športových stranách kladne.  
„Šport je dobre urobený, nosná téma zimného štadióna dokonca presiahla hranice Dúbravky,“ 
hodnotila Petra Ázacis. 
Maroš Repík navrhol spracovať a zachytiť koncert skupiny Nazaret v dúbravských médiách. 
 
Uznesenie: Komisia prediskutovala kvalitu Dúbravských novín a  pripravované číslo zobrala 
na vedomie. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 



K bodu 2.: Videotvorba a sociálne siete mestskej časti 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Členovia 
komisie diskutovali o oficiálnej stránke na sociálnej sieti mestskej časti a stránke Dúbravské 
video noviny. O početnosti videí na oficiálnej stránke a na neoficiálnej.  
Pavol Jančovič hovoril, že kvalita niektorých videí je veľmi nízka a nestúpla, upozornil aj na 
nevhodné použitie hudby v konkrétnych videách a na autorské práva. Informoval tiež 
o spolupráci so SPŠE Karola Adlera. 
 
Uznesenie: Mediálna komisia vzala videotvorbu na vedomie a navrhuje starostovi Dúbravky 
vykonať analýzu početnosti videí mestskej časti uverejnených na fcb stránke mestskej časti 
a stránke Dúbravské videonoviny a tiež analýzu autorských práv aj v súvislosti s použitím 
hudby vo videách. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3.: Rôzne 
V bode Rôzne hovorili členovia o možnom výjazdom rokovaní komisie v bývalých priestoroch 
Dúbravskej televízie a prípadnej spolupráci s TVR. V tomto bode neprijali členovia komisie 
žiadne uznesenie. 
 
Záver:  
Predseda komisie poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 
V Bratislave dňa 27.10. 2023 
 
Zapísala:             Overil: 
Mgr. Lucia Marcinátová            MUDr. Juraj Štekláč, PhD., MPH 
tajomníčka komisie            predseda komisie 
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